
Geachte Gemeenteraad Albrandswaard, 

Mijn naam is X, ik ben X jaar oud en woon al bijna mijn hele leven in Rhoon. Een van mijn favoriete 
bezigheden is skateboarden.  

Skateboarden maakt als sport de laatste tijd een erg grote groei door in populariteit. Skateboarden 
maakte afgelopen zomer zijn "debuut" op de Olympische Spelen waar 3 Nederlandse vrouwen aan 
deelnamen. Ook in Nederland wordt de sport dus steeds populairder en dan vooral onder jongeren is 
de sport erg populair geworden. Veel jongeren vervelen zich sinds de lockdown van het afgelopen jaar 
en hebben een skateboard opgepakt om iets te gaan doen. Een deel van deze jongeren zijn gaan 
skateboarden om beter met hun mentale situatie om te gaan, dit komt doordat je tijdens het 
skateboarden nergens aan hoeft te denken en dus ook niet aan alle problemen in de wereld.  

De meeste mensen koppelen skateboarden misschien aan een activiteit uitgevoerd door drugs 
consumerende "verschoppelingen" die vooral herrie wouden schoppen. Dit beeld kan ontstaan zijn uit 
de jaren 90' waar dit wel een veel voorkomend beeld was. Dit beeld is de afgelopen decennia sterk 
veranderd, er is nu een grote diverse groep mensen bestaande uit kinderen, tieners en ook veel 
volwassen die het skaten weer oppakken. Ook de sfeer in de skateparken wordt steeds gezelliger 
door de interactie van jong en oud.  

Er is een paar maanden geleden in Carnisselande een nieuw skatepark gekomen, er is in Portland al 
een erg lange tijd een zeer mooi skatepark en in een Poortugaal is een skatepark wat al best oud is 
en misschien wel aan vervanging toe is, in de omgeving heeft eigenlijk elk dorp een skatepark alleen 
Rhoon loopt nog achter. Een skatepark is eigenlijk een sportaccomodatie die je tegenwoordig niet 
meer mag missen. Het lijkt mij super tof als er een nieuw professioneel skatepark wordt aangelegd in 
Rhoon. Er zijn een paar bedrijven die de laatste tijd erg mooie skateparken hebben aangelegd zoals 
het bedrijf SkateOn in Spijkenisse. Een nieuw skatepark hoeft niet extreem groot te zijn zoals een 
skatepark als het park in Westblaak maar het kan ook een klein park zijn zoals SkateOn laatst 
gebouwd heeft in Heerhugowaard. Ook NineYards hebben in het afgelopen jaar alleen al 5 nieuwe 
skateparken gemaakt in heel Nederland.  

Omtrent locatie heb ik zelf een paar ideeën; 

• Het verouderde skatepark in Poortugaal kan vervangen worden voor een nieuw skatepark. Dit
skatepark ligt pal naast het metrostation van Poortugaal wat het een uitstekende locatie maakt
voor veel publiek. Het is een kleine locatie waardoor er geen al te groot budget hoeft te zijn
om een mooie skatepark aan te leggen.

• Ook zou het skatepark in Portland uitgebreid kunnen worden, dit skatepark ligt dichtbij de
nieuwbouwwijken van Portland waardoor er altijd veel publiek zal zijn. Het skatepark in
Portland is tamelijk klein vergeleken met de omgeving waarin het ligt. Er is veel ruimte om het
park groter te maken. Nieuwe skaters die naar het skatepark in Portland komen vragen zich
altijd af waarom het park niet groter is gemaakt.

• Ook zou er een heel nieuw skatepark gebouwd kunnen worden ergens in Rhoon. Mij lijkt het
supergaaf als er in de Jan Cornelis polder een skatepark gebouwd zou kunnen worden. In
Oud-Barendrecht hebben ze dit gedaan en dat ziet er super leuk uit (Park Buitenoord).
Misschien zou er bij de nieuwe nieuwbouwwijken een skatepark gebouwd kunnen worden.
Dat zou super leuk zijn voor de gezinnen met jonge kinderen die daar komen te wonen.
Oftewel genoeg opties voor een mooi skatepark.

Ik hoop dat u kijkt naar mijn ideeën en het in overweging neemt om een skatepark te bouwen.  
Ik heb afbeeldingen toegevoegd van de skateparken waar ik het in de tekst over heb voor extra 
onderbouwing. 

Met vriendelijke Groeten, 

X
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